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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ SOCIÁLNĚ ZDRAVOTNÍ KOMISE 
dne 26. 01. 2022, které se konalo on-line 

 

č. 1/2022 

Přítomni: 

 Ing. Olga Vonková, Jiří Čečrle (bez obrazového přenosu), Aleš Černohous, DiS. (od 15:25 h), MUDr. 

Petr Havlík, Mgr. Jana Hronová, Ing. Martin Penc, MBA, Šárka Zimová Dostálová, Bc. 

Hana Jašurková, DiS.  

Omluveni: 

Valerie Machová 

 

Hosté: 

Bc. Šárka Pavlíková, Bc. Jana Bohuňková, Bc. Barbora Ledvinová (bez obrazového přenosu) 

Program jednání: 

1. Úvodní část, seznámení s programem  

2. Dotační řízení – informace o stavu a nastavení systému hodnocení 

3. Události uplynulého období – shrnutí a vývoj předchozích témat 

4. Různé – nové podněty členů a hostů, diskuze 

5. Závěr (plánování dalších jednání) 

 

1. Úvodní část 

Ing. Vonková, předsedkyně komise, přivítala přítomné představila program jednání, který byl 

odsouhlasen všemi přítomnými členy. 

Hlasování: (pro-proti-zdržel se): 6 – 0 – 0 

 

2. Dotační řízení – informace o stavu a nastavení systému hodnocení 

Bc. Pavlíková informovala komisi, že proběhlo otevření obálek a kontrola formální správnosti. 

V žádostech bylo mnoho nedostatků, pouze 4 projekty byly v pořádku. Byly velké problémy 

v elektronických formulářích ze strany MM Děčín. Zpracovávají se podklady pro komisi. Byly 

odeslány výzvy k doplnění žádostí, v termínu 5 dnů. Kompletní žádosti budou předány komisi 

k dalšímu hodnocení.  

Ing Vonková uvedla, že jedná s panem Mocem o zpracování žádostí. Dále řešila, jak přistupovat 

k chybně podaným projektům, jaké nedostatky se budou tolerovat. Kdo bude o této skutečnosti 

rozhodovat. 15. 02.  by chtěla mít komise podklady hotovy k seznámení pro hodnocení. Termín 

pro zahájení posuzování žádostí komisí je 02. 03. 2022. V příštím týdnu proběhne schůzka na 

OSV a budou se řešit požadavky komise na OSV ohledně hodnotících kritérií.  

Bc. Bohuňková uvedla, že krajské dotace s největší pravděpodobností nebudou do 30. 03. 2022 

rozhodnuty kvůli rozpočtovému provizoriu, proto je třeba počítat s tím, že pro výpočet nebude 

známa částka, od níž se výše dotace odvíjí.   

Členové komise (paní Zimová Dostálová a paní Hronová) se přiklánějí k tomu, aby byla 

především komise shovívavá k formálním chybám v žádostech. Elektronické žádosti špatně 

fungovaly a žádosti nebylo možné podávat od prvního termínu. I paní Hronová uvádí své 

zkušenosti z Chomutova, kde po zavedení nových formulářů jsou vždy první rok velmi 

tolerantní k novým formám žádostí.  

Po shlédnutí žádostí komise rozhodne, zda se bude konat hodnocení projektů na koordinačních 

skupinách.  
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3. Události uplynulého období – shrnutí a vývoj předchozích témat 

a) Mrazy a osoby bez domova – zatím byla pouze jedna mrazivá noc (25.12.), spolupráce 

s organizací Křesťanské společenství Jonáš, z. s. fungovala bez problémů. Stále jsou 

v diskuzi prostory v objektu Krásnostudenecká 104A. Nutná specifikace na co prostory 

využít (mrazy pro osoby bez domova, krizová lůžka, lůžka pro ženy atd.) 

b) Stěhování K – centra – nově vytipovaný obj. na podnět p. Horáka jsou prostory u budovy 

A3, kde sídlí odbor sociálních věcí a zdravotnictví.  

c) Milostivé léto – město Děčín se zapojilo v rámci této akce svými již rozhodnutými 

exekucemi, více se zapojovat nebude. Akce již skončila. 

d) Zubní pohotovosti – p. Čečrle zpracoval návrhy, které zaslal Ing. Vonkové. Pan Čečrle dále 

navrhuje doporučit Ing. Lehké jednat s Krajským úřadem Ústeckého kraje a Ministerstvem 

zdravotnictví (v otázkách spolufinancování, potřebnosti, rozsahu a zajišťování ZP). Mgr. 

Hronová uvedla, že Město Chomutov se na zubařské pohotovosti nepodílí, mají spádové 

pohotovosti a nevidí v tom větší problém. Se souhlasem p. Čečrleho Ing. Vonková rozešle 

statním členům jeho podněty k tomuto tématu a dalšímu projednání na příštím jednání. 

e) Potravinová banka – zástupci města Děčín navštívili potravinovou banku ve Varnsdorfu. 

Je nutné systém nastavit tak, aby nedocházelo ke zneužívání pomoci. Paní Bohuňková 

zpracovala materiál, který poskytne komisi k nastudování, aby mohla zaujmout doporučující 

stanovisko pro RM. V současné chvíli by bylo dobré zprovoznit alespoň malou potravinovou 

banku pro nejnutnější klienty. V únoru je očekávaná krize (velké zdražování a nárust cen 

energií). Služba potravinové banky může být krátkodobá, pro klienty, kteří se ocitnou v krizi 

z důvodu ztráty zaměstnání nebo dlouhodobá, např. u seniorů s nízkými příjmy, matky 

samoživitelky apod. V současné době se hledají i vhodné prostory, financování apod. 

Mgr. Hronová zmínila zkušenosti z Chomutova, kde je potravinová banka zřízena u charit 

nebo církevních organizací.   

f) Agentura pro sociální začleňování – memorandum schválila RM, MMR však zastavilo 

podpis z důvodu jmenování nového ministra. Pokračuje se dále podle předchozího 

memoranda. Další jednání jsou naplánována.  

g) Kontroly budov ve špatném technickém stavu – Paní Bohuňková odeslala dopis 

s podnětem k šetření objektů v ulici Ústecká a Na Pískách panu Žatečkovi, vedoucímu 

stavebního úřadu. Objekty jsou zanedbané, u nově instalovaných plastových oken v přízemí 

jsou vypadané kusy zdiva a z dobu odpadávají velké kusy omítky, které by mohly někoho 

zranit. 

 

4. Různé – nové podněty členů a hostů, diskuze 

Bc. Pavlíková informovala komisi, že je možné nabízet byty zvláštního určení pro kvalifikované 

profese s místem výkonu práce Děčín, např. lékař, zdravotník, hasič, příslušník Policie ČR. 

Bc. Pavlíková dále informovala komisi, že díky sociálním pracovníkům došlo k ukončení nájmu 

problémové rodiny v sociálním bydlení. Byt byl nabídnut potřebné klientce, která zvažuje výběr 

vhodnějšího bytu. 

Pan Čečrle vznesl dotaz, kolik evidujeme pěstounů, kteří přišli o příspěvek pěstouna vzhledem 

ke změně zákona. Pracovníci sociální práce nemají žádnou zkušenost. Zástupce OSPOD není 

přítomen.  
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Spolek klidné stáří – okolo vánočních svátků byl velký problém v tomto zařízení, kdy 

onemocněla covidem většina personálu a obyvatelé spolku. Spolek se obrátil na centrální 

informační linku s žádostí o pomoc Armády ČR. Žádost o pomoc však byla postoupena na 

Krajský úřad Ústeckého kraje a ten společně s městem Děčín situaci řešil. Dle informací 

z KÚÚK spolek není registrovanou sociální službou, KÚÚK se spolkem tento problém řeší. 

V současné době spolek podal kasační stížnost, v níž nesouhlasí s tím, že svou činností obchází 

zákon o sociálních službách. Čeká se na rozhodnutí soudu. Do budoucna je třeba řešit situaci, 

kdy by bylo zařízení náhle uzavřeno – chybí kapacity na umístění tolika klientů najednou. 

 

 

5. Závěr 

Jednání bylo ukončeno v 16:50 h. 

Další jednání je naplánováno na 02. 03. 2021 od 13:00 h.  

 

Zapsala: Bc. Hana Jašurková, DiS., v. r. 

Předsedkyně komise:  
Ing. Olga Vonková, v. r. 

 


